
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Уважаеми господин Чобанов, 

 

Пиша във връзка с намеренията за увеличаване броя на децата в групите в детските градини. Противно 

на очакванията за намаляването на броя на децата в групите с цел повишаване на качеството на 

процесите по възпитание и обучение се започва обратният процес - увеличение на децата в групи.  Вие 

имате ли деца  и изобщо имате ли предства как биха се провели каквито и да било дейности с 30 деца, 

при положение ,че по наредба са 23 в група. Вместо да се строят и приспособяват терени за детски 

заведения, се хвърля прах в очите на работещите хора, плащащи данъците си в държавата. Моля за 

поставянето на нуждите на децата на приоритетно ниво ! Обърнете внимание на бъдещето на България - 

нашите деца !!! Помислете и за привличането на учителски кадри, по-млади и мотивирани хора, а не да 

товарите старите кадри и да ги поставяте пред невъзможност да изпълняват задълженията си ... 

 

КАТЕГОРИЧНО ПРОТИВ УВЕЛИЧАВАНЕ БРОЯ НА ДЕЦАТА В ГРУПИТЕ В ДГ. 

 

Надежда Савова 

 


